
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 grudnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra aktywów państwowych Jacka Sasina 

Szanowny Panie Ministrze! 

Od 4 tygodni samorząd miasta Częstochowy oczekuje na informację od firm państwowych w sprawie do-

stawy węgla firmie, która jako pierwsza zgłosiła gotowość do sprzedaży węgla w Częstochowie. Do chwili 

obecnej żadna ze spółek, tzw. podmiotów wprowadzających węgiel do obrotu, nie wywiązała się z obowiąz-

ków nałożonych ustawą, w związku z czym zagrożone jest bezpieczeństwo energetyczne i zdrowotne miesz-

kańców zainteresowanych zakupem surowca po preferencyjnej cenie. Niedopuszczalne jest dzielenie samo-

rządów na lepsze i gorsze w procesie dystrybucji węgla określonym w ustawie rządowej. 

W związku z tym uprzejmie proszę o zajęcie stanowiska i odpowiedź na pytanie, kiedy miasto Często-

chowa może liczyć na dostawę węgla według zasad określonych w ustawie. 

Wojciech Konieczny 

 
 


